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På vegne av  Fau  norstumoen så vil jeg si noe om forslaget av  nedleggelse av
skolen.
Skolen er i dag den eneste skolen som har et helhetlig tilbud i innlandet med
tilrettelegging for den enkelte elev.
Skolen har gjennom mange år tatt imot elever som har og har hatt ulike
utfordringer og mangelfull tilrettelegging i grunnskolen. Det er nå slik at elevene
finner sin plass på norstumoen som de ikke hadde tidligere.
Elevene som går der og har gått der føler at de har fått ny syn på seg selv og føler
mestring i hverdagen.
Spørsmål jeg vil stille er hvis skolen blir lagt ned ? hva slags oppfølging vil de få hvis
de må tilbake til nærskoler. Det som skjer at at kommunene må mer på banen med
ressurser noe som ikke ligger under grunnskoleprinsippet slik det gjør på
Norstumoen. 
Så mye fagfolk med kompetanse vil du ikke finne et annet sted enn der og vi vet at
så mye ressurser setter de ikke inn i nærskolene.
Jeg opplever at de elevene som får oppfølging på best mulig måte lærer seg å
fungere bedre i hverdagen.
De lærer mestring og sosialisering  og det å bli selvstendig i livet.
Etter endt skolegang så opplever vi at de har mere tro på seg selv og mange får seg
jobb etter  det.
Gjennom å frata muligheten for at elevene skal ha det best mulig med
voksentetthet så er det ingen andre skoler enn Norstumoen som greier det på
samme måte.
vi ønsker ikke de elevene tilbake til grunnskole nettopp fordi det er mange som da
ville falle utenom samfunnet.
Vi må nå tenke på at de som har kommet til en skole med tilrettelegging har prøvd
å få hjelp  tidligere uten at det har lykkes optimalt.
Barnas behov må gå først.
Vil at Norstumoen skal bestå!

Mvh Fau leder Siv monica Brustad


